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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 24555/28.08.2024 

 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 28 august 2024 
 
 

 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt prezenți 

la ședință un număr de 33 consilieri județeni din totalul de 35 consilieri județeni în funcție.  
Lipsește domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș și domnul consilier județean Sarmeș Dan.  

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii publice 
de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al ședinței. 
De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 570/22.08.2024 și ordinea de zi a ședinței a fost 
adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media și 
prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 177/22.08.2024 privind constatarea încetării de drept a mandatului 

de consilier județean al domnului Costa Cosmin-Lăscuț 
2. Proiect de hotărâre nr. 178/26.08.2024 privind aprobarea valorii unitare a sumei forfetare 

lunare pentru transportul elevilor care sunt școlarizați în altă localitate decât cea de 
domiciliu și nu beneficiază de existența serviciilor de transport public în anul școlar 2024 – 
2025 

3. Proiect de hotărâre nr. 143/02.07.2024 privind aprobarea Asocierii Județului Timiș cu 
Comuna Fibiș și Comuna  Mașloc în vederea atribuirii serviciilor de transport public 
județean de persoane prin curse regulate în aria de competență teritorială a acestor unității 
administrativ-teritoriale 

4. Proiect de hotărâre nr. 144/02.07.2024 privind aprobarea Asocierii Județului Timiș cu 
Orașul Buziaș, Comuna Cheverșu Mare și Comuna Racovița în vederea atribuirii serviciilor 
de transport public județean de persoane prin curse regulate în aria de competență 
teritorială a acestor unității administrativ-teritoriale 

5. Proiect de hotărâre nr. 145/02.07.2024 privind aprobarea Asocierii Județului Timiș cu 
Comuna Giroc în vederea atribuirii serviciilor de transport public județean de persoane 
prin curse regulate în aria de competență teritorială a acestor unității administrativ-
teritoriale 
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6. Proiect de hotărâre nr. 146/02.07.2024 privind aprobarea Asocierii Județului Timiș cu 
Comuna Jebel și Orașul Ciacova, în vederea atribuirii serviciilor de transport public 
județean de persoane prin curse regulate în aria de competență teritorială a acestor unității 
administrativ-teritoriale 

7. Proiect de hotărâre nr. 179/27.08.2024 privind aprobarea rectificării nr. 6 a bugetului local 
al județului Timiș pe anul 2024. 

 
Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius,  Cotețiu Andrei,  
Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius( verbal), Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: domnul consilier județean Sorincău Ioan.  
 

Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot ordinea 
de zi a ședinței cu modificările aprobate. 

Procedură de vot pentru ordinea de zi în forma completată, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul ordinii de zi  cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius (verbal),  
Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian. 
 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare: 
- procesul-verbal al ședinței ordinare din data de  26 iulie 2024; 
- procesul-verbal al ședinței extraordinare – ședința festivă dedicată aniversării Zilei 

Județului Timiș din 26 iulie 2024 
- procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 13 august 2024. 

Dacă nu sunt observații cu privire la aceste 3 procese verbale le supunem la vot, în bloc, 
toate cele 3 procese verbale. 

Procedură de vot, pentru cele 3 procese verbale, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat cele 3 procese verbale, menționate anterior,  cu  un vot  

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, 
Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 



3 
 

Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 177/22.08.2024 privind 

constatarea încetării de drept a mandatului de consilier județean al domnului Costa 
Cosmin-Lăscuț 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Prin Adresa nr. 23941/22.08.2024 domnul Costa Cosmin-Lăscuț și-a înaintat demisia 

renunțând la mandatul de consilier județean deținut în cadrul Consiliul Județean Timiș, astfel 
încât, este necesar să aprobăm încetarea de drept a mandatului și vacantarea locului de consilier 
județean. 

Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 
județean.       

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-
Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: domnul consilier județean Blaga Lucian.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 167/08.08.2024 privind trecerea 

unui bun imobil din domeniul public în domeniul privat al Judeţului Timiş, în vederea 
demolării . 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Prin adresa nr. 92160/15.07.2024 înregistrată la Consiliul Județean Timiș cu nr. 

20783/17.07.2024, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș ne-a 
înaintat Expertiza tehnică nr. 638/2024, întocmită de către dl. ing. Pirvulescu Dan Emilian-expert 
tehnic, cu privire la inițierea procedurii pentru desființarea/demolarea clădirii cu destinația seră, 
situată în municipiul Lugoj, str. Făgetului, nr. 158B, județul Timiș, identificată prin Cartea funciară 
nr. 416831, nr. cad. 416831-C1, cu suprafața construită la sol de 169 mp 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).       

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, , Cotețiu Andrei, Dobra 
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Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana, Ciurlea Sorina-Alexandra.  
 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 168/08.08.2024 privind 

aprobarea constituirii Comisiei mixte pentru evaluarea activității administratorului 
societății RUWATIM SMDP S.R.L. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile. 
În continuare, așa cum s-a convenit, grupurile politice vor face nominalizări pentru membri 

titulari și membri supleanți. Membri titulari sunt 3 și vor fi desemnați din partea grupurilor PNL, 
PSD și USR, iar membri supleanți 2 și vor fi desemnați din partea PNL și PSD    

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Din partea grupului PNL desemnăm pe domnul  consilier județean Bojin Mihăiță   în calitate 

de membru titular și pe domnul consilier județean Petrescu Balint,  în calitate de membru 
supleant.  

 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Din partea grupului PSD desemnăm pe domnul consilier județean Nicu Bădina    în calitate 

de membru titular și pe doamna consilier județean Aura Danielescu  în calitate de membru 
supleant.  

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu  
Din partea grupului USR desemnăm pe doamna  consilier județean Viviana Țecu  în 

calitate de membru titular.   
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Dacă mai sunt alte propuneri sau discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre cu 

aceste nominalizări.. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, 
Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana, Blaga Lucian. 
 
 

Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 169/08.08.2024 privind 
aprobarea constituirii Comisiei mixte pentru evaluarea activității administratorului 
societății Service Cons Prest S.R.L.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile    
În continuare, la fel ca la proiectul anterior, grupurile politice vor face nominalizări pentru 

membri titulari și membri supleanți. Membri titulari sunt desemnați din partea grupurilor PNL, PSD 
și USR, iar membri supleanți vor fi desemnați din partea PNL și PSD    

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Din partea grupului PNL propunem  pe domnul  consilier județean Dan Sarmeș    în calitate 

de membru titular și pe domnul consilier județean Lucian Blaga  în calitate de membru supleant.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Din partea grupului PSD propunem pe domnul consilier județean Nicu Bădina  în calitate de 

membru titular și pe doamna consilier județean Aura Danielescu  în calitate de membru supleant.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Aceiași oameni îi puneți peste tot? 
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu  
Din partea grupului USR desemnăm pe domnul consilier Marian Laurențiu Vasile,  în 

calitate de membru titular.   
Dacă mai sunt alte propuneri sau discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Țecu Alexandra-Viviana, Sorincău Ioan, Blaga 
Lucian. 

 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 170/08.08.2024 privind 

solicitarea de trecere a unor bunuri imobile, din domeniul public al Comunei Moșnița Nouă, 
în domeniul public al Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Aceasta este un proiect foarte important pentru întreaga zonă de sud metropolitană a 
Timișoarei, pentru că Drumul Boilor, partea care ține de Comuna Moșnița  și drumul între Urseni și 
Calea Urseni din Timișoara se propune a fi preluată la județul Timiș, iar consiliul județean se va 
ocupa de gestiunea acestor căi de acces, ca parte din pseudo centura Timișoarei sau centura 
mică a Timișoarei.   

Dacă sunt discuții? 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnul Sorincău, aveți cuvântul. Îmi cer scuze că nu v-am observat.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Accept și scuzele pentru că acum 2 ani am propus să preluăm aceste drumuri și nu ați 

făcut nimic până acum. Vă mulțumesc că măcar acum,în ultima clipă, ați făcut acest lucru.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mai bine mai târziu decât niciodată, domnule Sorincău.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Așa este, dar câteodată este prea târziu, iar până votează colegii vă spun că pentru unii e 

deja  prea târziu.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Nu e cazul acum.  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Grigoroiu Eugeniu, Țecu Alexandra-Viviana. 
 
Mulțumesc pentru vot. Proiectul a fost adoptat și iată că avem măcar un coleg pentru care 

nu este prea târziu, iar domnul Sorincău cu siguranță se bucură pentru acest proiect de hotărâre.  
 
 

Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 171/08.08.2024 privind 
solicitarea de trecere a unor bunuri imobile, din domeniul public al Municipiului Timișoara, 
în domeniul public al Județului Timiș. 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
În completare la bucuria mea vă spun că ambele drumuri au fost făcute în timpul 

mandatului meu. În plus, este și un motiv de bucurie pentru cei 20.000 de locuitori ai comunei 
Moșnița, plus cei din Bucovăț, Bazoș. Mulțumesc.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Sigur și nu numai. Este un motiv de bucurie și  pentru toți cei care folosesc aceste drumuri 

chiar dacă nu sunt locuitori ai comunei Moșnița sau ai municipiului Timișoara.  
Iată că acest proiect de hotărâre vine să completeze ceea ce am aprobat la punctul 5 de pe 

ordinea de zi, partea din aceste drumuri care țin de municipiul Timișoara.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Blaga Lucian, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, 
Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana, 
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 172/09.08.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr.1/2016 privind stabilirea unor măsuri 
privind blocul de locuințe situat în Timișoara, str. Martir Marius Ciopec, nr.3, cu 
modificările și completările ulterioare. 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, învățământ, activități 
științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra 
Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana, Ciurlea Sorina-Alexandra.  
 

 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 173/12.08.2024 privind 

aprobarea prelungirii Convenției nr. 16233/31.08.2018 încheiate de către Județul Timiș, prin 
Consiliul Județean Timiș, cu Societatea CKT IMOINVEST S.R.L. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a   primit aviz  favorabil din partea  Comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice și protecția mediului (URBAM) și  aviz nefavorabil din partea Comisiei pentru relații 
și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    
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În cadrul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 
patrimoniului (ECOF) s-a formulat amendamentul cu nr. 23845/21.08.2024. 

Rog inițiatorul amendamentului să îl susțină. 
 
Doamna consilier județean Elena-Cornelia Micicoi 
Am să susțin eu amendamentul în locul domnului Costa. Domnia sa a făcut un 

amendament prin care a propus limitarea perioadei de prelungire a contractului la 1 an.   Comisia 
ECOF a acordat un vot favorabil acestui amendament.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bun, dacă mai sunt intervenții cu privire la acest amendament? Dacă nu, supun la vot 

amendamentul formulat de Comisia ECOF. 
Procedură de vot pentru amendament, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul  cu  un vot  “pentru” din partea domnului 

președinte Alin-Adrian Nica, 27  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni 
Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore, 1 vot împotrivă din partea domnului 
Sorincău Ioan și o abținere din partea domnului Korman Valentin. 

Nu au votat: Andea Petru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Țecu Alexandra-Viviana.  
 
Dacă mai sunt intervenții cu privire la proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun la vot proiectul 

de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica,  28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore, 1 vot împotrivă din partea domnului Sorincău Ioan și o abținere din partea 
domnului Korman Valentin. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel.  
 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 174/12.08.2024 privind 

aprobarea atribuirii directe a serviciilor de curățenie pentru unele imobile din domeniul 
public și privat al județului Timiș, de către Consiliul Județean Timiș în calitate de autoritate 
contractantă către societatea SERVICE CONS PREST S.R.L.. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
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consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Bojin Mihăiță, Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel.  
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. nr. 175/20.08.2024 privind 

aprobarea proiectului „Restaurarea unei părți a ansamblului de vizitare al Muzeul Satului 
Bănățean Timișoara” în cadrul Subprogramului acțiuni tematice „Muzee în aer liber - 
monumente de arhitectură vernaculară” – Restaurare  inițiat de Institutul Național al 
Patrimoniului 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel. 
 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 176/20.08.2024privind 

aprobarea documentației tehnico-economice - etapa  studiu de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ”Instalare sistem panouri fotovoltaice în 
Lugoj, str. Făgetului, nr.158A, județul Timiș” 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Este vorba de o clădire aflată în administrarea DGASPC pe care dorim să o eficientizăm 

din punct de vedere energetic.  
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) 
și Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) și   Comisia de studii, prognoze 
economico-sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF). 

Dacă sunt discuții? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
 



10 
 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  26 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: domnul președinte Alin-Adrian Nica și doamnele/domnii consilieri județeni  
Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Ciurlea Sorina-Alexandra, Sorincău Ioan, Dobra Călin-Ionel, 
Proteasa Alexandru-Constantin.  

 
 

Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 178/26.08.2024 privind 
aprobarea valorii unitare a sumei forfetare lunare pentru transportul elevilor care sunt 
școlarizați în altă localitate decât cea de domiciliu și nu beneficiază de existența serviciilor 
de transport public în anul școlar 2024 – 2025 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 27 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean 
Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra 
Călin-Ionel.  

 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - 1. Proiect de hotărâre nr. 143/02.07.2024 privind 

aprobarea Asocierii Județului Timiș cu Comuna Fibiș și Comuna  Mașloc în vederea 
atribuirii serviciilor de transport public județean de persoane prin curse regulate în aria de 
competență teritorială a acestor unității administrativ-teritoriale 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 27 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
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Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Țecu 
Alexandra-Viviana.  

 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 144/02.07.2024 privind 

aprobarea Asocierii Județului Timiș cu Orașul Buziaș, Comuna Cheverșu Mare și Comuna 
Racovița în vederea atribuirii serviciilor de transport public județean de persoane prin 
curse regulate în aria de competență teritorială a acestor unității administrativ-teritoriale 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-
Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Grigoroiu Eugeniu.  
 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 145/02.07.2024 privind 

aprobarea Asocierii Județului Timiș cu Comuna Giroc în vederea atribuirii serviciilor de 
transport public județean de persoane prin curse regulate în aria de competență teritorială 
a acestor unității administrativ-teritoriale 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 26 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena (verbal), Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana,  

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Idolu Iulian-
Daniel, Timiș Laurențiu-Grigore. 
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Punctul nr. 16 al ordinii de zi - 1. Proiect de hotărâre nr. 146/02.07.2024 privind 
aprobarea Asocierii Județului Timiș cu Comuna Jebel și Orașul Ciacova, în vederea 
atribuirii serviciilor de transport public județean de persoane prin curse regulate în aria de 
competență teritorială a acestor unității administrativ-teritoriale 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel.  
 
 

Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 179/27.08.2024 privind 
aprobarea rectificării nr. 6 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2024. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 

județean.  
Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți să iau cuvântul. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă rog, domnule Mihăieș! 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Eu mă bucur mult că reușim să facem această rectificare. Intervenția mea este punctuală 

pentru că la această rectificare reușim să acordăm o sumă finală pentru Liceul Tehnologic Special 
Gheorghe Atanasiu și mă bucur, cu atât mai mult, din două puncte de vedere:  

Începe în curând școala și noi vom reuși să asigurăm spații de învățământ pentru copii de 
acolo în condițiile în care, în sfârșit eu și nu doar eu, cred că toți colegii,  suntem oameni fericiți că 
în acest mandat am reușit să începem reabilitarea acelui complex de clădiri pentru că știu că a 
mai fost  o încercare în 2012 care nu s-a soldat cu succes. 

Prin această sumă finală,  pe care o asigurăm prin rectificare, este vorba de 255.000 lei,  
finalizăm achiziția unor module pentru învățământ. Practic din cele 22 de spații noi reușim să 
acoperim 16 pentru săli de clasă și ateliere și modulul de bucătărie. Acolo se lucrează intens. S-a 
început lucru la corpul 4, corpul 5, corpul 7 și în curând va începe și la corpul școlii și sala de sport 
care sunt în cea mai mare suferință.  

Spuneam că le-am asigurat deja modulul de bucătărie după toate standardele care au fost 
aprobate și de Direcția Sanitară și este o bucurie dublă din acest punct de vedere pentru că 
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școala era într-un deficit de spațiu pentru orele de alimentație publică și să știți că acolo este o 
cerință mare în acest domeniu. Copii se califică și sunt performanți. Primesc calificări europene 
pentru aceasta și nu este nici o diferență între copii care nu au nevoi speciale și ei la finalizarea 
studiilor, când ei obțin această calificare.  

Aș mai spune că mi-am dat seama, de când sunt acolo, că există o deviză a oamenilor de 
acolo acolo, de a nu lăsa pe nimeni în urmă și de a-i ajuta pe toți după posibilități, mai ales că, 
repet,  vorbim de copii cu nevoi speciale, iar noi care trăim într-o normalitate am reușit să ne 
aplecăm asupra nevoilor acestor copii.  

De multe ori discutăm de cazuri particulare și vă spun, nu mă feresc de cuvintele din limba 
română, că sunt povești de viață dramatice în care acești copii se străduiesc să ajungă să devină 
independenți în viață și de aceea ajutorul nostru este fundamental.  

În final, aș mulțumii aparatului tehnic din consiliul județean care întotdeauna a găsit resurse 
de a ajuta copii în această situație și nu numai pe cei de la Gheorghe Atanasiu. 

Mulțumesc conducerii executive și, nu în ultimul rând, colegilor mei care întotdeauna au 
răspuns pozitiv la astfel de cerințe.  

Chiar sunt oameni în lumea aceasta care au nevoie de ajutorul nostru și aceasta este 
situația tuturor școlilor speciale din Județul Timiș pe care noi le avem în administrare.  

Mulțumesc, încă o dată, că a fost posibil în niște condiții bugetare nefavorabile și la nivel 
național și la nivel județean și s-au găsit bani la această rectificare bugetară.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Domnule Mihăieș vă felicit pentru insistențele pe care le-ați avut pentru a obține această 

sumă, întrucât conducerea școlii nu a știut să motiveze și să fundamenteze foarte bine solicitarea.  
Ne bazăm în continuare pe dumneavoastră, că după ce achiziționăm aceste module și se 

termină lucrările, cam în 2 ani estimat, aceste module să nu fie nefolosite. Va fi o provocare 
pentru noua conducere să vedem ce va face cu atâtea containere. E adevărat că ele sunt o 
nevoie stringentă. A analizat tot felul de alte variante, chirii și alte soluții dar în final doar această 
soluție a fost identificată  a fi cea mai oportună.  

Deci, domnule Mihăieș a fost mai mult meritul dumneavoastră în calitate de membru în 
consiliului de administrație.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc domnule vicepreședinte Proteasa.  
Chiar am spus în cuvântul meu că de modulul de bucătărie aveau nevoie ca de aer. Îl vor 

folosi ulterior pentru că erau deficitari în spații pentru acest tip de calificare care este foarte căutat 
și în timp de pace și în timp de război. Este căutat de toată lumea. În domeniul alimentației publice 
sunt profesori valoroși care pregătesc copii.  

Da, eu o să merg în continuare pe acolo să văd că lucrurile decurg într-un ritm normal și 
așa cum trebuie.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă tot s-a terminat cu laudele reciproce și cu felicitări mergem mai departe să votăm 

proiectul de hotărâre.  Sigur votul va fi unanim și nu vor fi probleme.  
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu Andrei, 
Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 



14 
 

Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat:  Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Eu zic să mai păstrăm niște laude și pentru ultimul plen.  

  
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  

 Eu propun să pregătiți și niște diplome de recunoaștere.  
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
 Întrucât toate proiectele de pe ordinea de zi au fost supus dezbaterilor și aprobate, vă 
propun să trecem la ultimul punct al ordinii de zi.  
 
 

Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
   

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 

1. Raport semestrial privind activitatea Societății Ruwatim SMDP SRL la 30 iunie 2024; 
2. Raportul administratorului Societății Service Cons Prest SRL cu privire la activitatea 

societății pe semestrul I al anului 2024; 
3. Raport privind activitatea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Timiș 

desfășurată în perioada 01.01.2024-30.06.2024; 
4. Adresa nr. 23345/13.08.2024 privind pregătirea anului școlar 2024-2025; 
5. Informarea nr. 23943/22.08.2024 privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea 

documentațiilor ce stau la baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al județului Timiș; 
6. Informare nr. 24342/27.08.2024 referitoare la Stadionul Dan Păltinișanu; 
7. Raport privind implementarea obiectivului investițional „Modernizare DJ 691: Lărgirea la 

4 benzi a sectorului km 2+725 (sens giratoriu) – Centura Timișoara și Centura Timișoara – 
Autostrada A1 (km 12+975)” Lot 1 și 2; 

8. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 
  Dacă sunt înscrieri la cuvânt?  
  Domnul Bădina și domnul Sorincău doresc să intervină la acest punct.  
  Pentru început, dau cuvântul domnului Nicu Bădina. 
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina  
 Domnule președinte, vă rog să ne spuneți, dacă aveți informații, de ultimă oră,  despre 
ședința comună care se va desfășura la Nisporeni.  
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
 Așa cum am menționat și pe grupul de wpp în care sunt prezenți toți consilierii județeni, 
sunt mai mult de jumătate din consilierii județeni care și-au manifestat dorința de a participa la 
această premieră în relația România – Republica Moldova cu o primă ședință comună a unui 
consiliu județean și a unui raion din Republica Moldova.  

Aceasta va avea loc la Nisporeni în weekendul 20-22 septembrie și în care se va analiza 
cooperarea dintre cele două unități administrativ teritoriale. Cu această ocazie vom participa cu 
toții la  finalizarea construcției, mai exact inaugurarea obiectivului de investiție pe care noi la-am 
finanțat în Raionul Nisporeni, respectiv școala de muzică de acolo.  
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Așa cum știți avem la Nisporeni o nouă conducere a raionului pe care am cunoscut-o cu 
ocazia celebrării Zilei Județului. Cu siguranță ne așteaptă acolo o perioadă încărcată pentru că 
vor fi mai multe evenimente locale  la care vom participa.  

Îndemn pe toți colegii care și-au manifestat intenția de a participa, dar și pe cei care încă nu 
au făcut acest lucru, să luați legătura cu colegelor de la Serviciul Relații Externe pentru stabilirea 
detaliilor cu privire la deplasare.  

În continuare, dau cuvântul domnului consilier județean Ioan Sorincău.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Domnule președinte, lăsând gluma la o parte, aș dori să spun că sunt foarte bucuros că am 

preluat aceste drumuri, dar vă reamintesc că, din discuțiile noastre, mai aveți o restanță și anume, 
intrarea ca asociat  în Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Pădurea Bistra a consiliului 
județean.  

Mai aveți două luni de mandat, deci puteți să rezolvați și această problemă, iar dacă faceți 
acest lucru chiar voi fi mulțumit.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Nu le putem face pe toate dintr-o dată. Vreau să fiți mulțumit și fericit în fiecare ședință așa 

că mai lăsăm și pentru ședințele viitoare această aderare la asocierea dintre câteva comune din 
jurul Timișoarei și județul Timiș la Pădurea Bistra.  

Dacă mai sunt alte intervenții?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Timiș. 
Vă mulțumesc tuturor pentru participare și pentru buna cooperare în vederea desfășurării 

acestei ședințe.  
 
 
 
                    PREȘEDINTELE                                                  
       CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ                                Contrasemnează 
                    Alin-Adrian NICA                                     p.SECRETARUL GENERAL  
                                                                                        AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
                                                                                       Ioan - Dănuț ARDELEAN 
           Mihai Ștefan CRISTA 
                    Șef serviciu 
                                                                       Serviciul de consultanță și avizare juridică    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     Întocmit                                                                                                                     

INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   
                                                                                                                              Aurelia CAUC                                                             


